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Vragen van het lid Verhoeven (D66) aan de Staatssecretaris van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Capgemini schikt ict-fiasco SVB 
voor 20,2 miljoen» (ingezonden 13 september 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Capgemini schikt ict-fiasco SVB voor 20,2 miljoen»?1 

Vraag 2
Bent u het eens dat, indien er geschikt wordt tussen een ICT-dienstverlener 
en een ministerie naar aanleiding van gefaalde ICT-projecten van miljoenen 
euro’s, transparantie geboden is? 

Vraag 3
Wordt de Kamer standaard over deze schikkingen geïnformeerd? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Hoe veel van dit soort schikkingen met ICT-dienstverleners hebben er de 
afgelopen vijf jaar plaatsgevonden? 

Vraag 5
Kunt u middels een tabel inzichtelijk maken per schikking wat de totale kosten 
per ICT-project waren en voor welk bedrag er een schikking is getroffen met 
de ICT-dienstverlener? 

Vraag 6
Bent u bereid in te voeren dat ministeries deze schikkingen moeten melden 
aan de CIO Rijk, die het overzicht van deze schikkingen in een jaarlijkse 
rapportage aan de Tweede Kamer kan doen toekomen?

1 https://www.computable.nl/artikel/nieuws/overheid/6451604/250449/capgemini-betaalt-202-
miljoen-aan-svb-na-schikking.html?utm_source=whatsapp
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